
Zápis ze zasedání Studentské komory AS MU 6. 12. 2010 

1) Rigorózní řád FspS 

Veronika Kudrová připomínkovala, její připomínky byly akceptovány a zaneseny do poslané verze 

2) Novela Statutu MU 

Problém je s oznamováním rozhodnutí (stačí po určitou dobu nechat vyvěšené na úřední desce), 

která se týkají studenta a nově např. i rozhodnutí o vyměřených poplatcích za studium. 

3) CEITEC 

Bez problémů. 

4) MUTI 

Zdeněk: celá záležitost je projednávána narychlo, je nutné vytvářet dceřinou společnost, byť 

stoprocentně vlastněnou MU? 

Je 40 % nákladů adekvátní? 

Pokud nebude akceptován Veroničin návrh o změně novely Statutu MU (která by dočasně vyřešila 

problém s doručováním důležitých rozhodnutí), SKAS se zdrží (příp. bude hlasovat proti) novele 

Statutu MU (ale vůči MUTI vyjádří pozitivní postoj): hlasování 13 pro, 1 se zdržel. 

5) Rozpočtovací pravidla 

Nebude senát projednávat, pouze dostal dopředu k dispozici. Komise pro rozpočtovací pravidla, 

zástupce Jan Čech rozešle SKASu zprávu komise. 

6) Ekonomická komise 

Jan Čech zvolen (12 pro, 2 se zdrželi) 

7) Jan Čech navrhne, aby kvestor udělal schůzku ohledně rozpočtovacích pravidel. 

8) Veronika Kudrová navrhne zrušit doručování rozhodnutí ve statutu MU. 

9) Na 13. 12. v 19.00 se Zdeněk Ručka pokusí domluvit hospodu s rektorem. 

10) Tělesná výchova – Zdeněk se zeptá na současný stav. 

11) SKM – zeptat se na stav auditu a stravovací komise. 

12) Kauza Hroch – dnes byl soud, Horyna se nedostavil. Proběhla schůzka s děkanem Krobem 

(včetně signatářů). SKAS navrhne, aby rektor vyzval děkana FF k pozastavení 

akademických funkcí Horynovi (jednomyslně schváleno). 

13) Web SKASu – Martin Kyselák doplní v nejbližší době. 

14) Studentské fórum – členové SKAS MU zkontrolují členy SKASů vlastních fakult. 


